
 

Skolebestyrelsesmøde nr. 11  

Onsdag d.16. juni 2021 

Kl. 18.00 – 20.00 

Personalerummet på Søndermarksskolen 

Medlemmer: 
Forældrerepræsentanter: Anja Vilsholm, Nicklas Ackey, Thomas Garfort, Maria Løvenstrøm, Brian 
Kragbæk, René Andersen, Kirstine Aakerlund Rosendal 
Medarbejderrepræsentanter: Mads Grønbech-Møller, Pernille Brandt  
Elevrepræsentanter: Astrid Schmidt 
Ledelsesrepræsentanter: Tina Duermin Johansen, Morten Warming, Lars Kromann Myhre 
 
Afbud: René – Brian var med fra midt i punkt 9.  

Dagsorden  Tidsplan Referat 

1.  Godkendelse: Dagsorden  18.00 – 18.05 Godkendt 

2.  Hvem skriver resume?  18.05 – 18.10 Maria 

3.  Orientering: 

Eleverne 

 18.10 – 18.25 Der har ikke været afholdt 

elevrådsmøde. 

9. årgang glæder sig til de 

sidste dages festligheder. 

4.  Beslutning: 

Principper, revurdering og tilpasning 

• Princip for indskrivning af 

elever på 

Søndermarksskolen 

• Værdiregelsæt 

 18.25 – 18.35 Princip for indskrivning af 

elever på Søndermarksskolen 

bliver til Indskrivning på 

Søndermarksskolen, da det er 

bestemt af 

kommunalbestyrelsen. 

 

Princip for værdiregelsæt 

bliver taget væk og vi arbejder 

i det kommende skoleår for at 

få lavet et princip for trivsel. 

Søndermarksskolen skal i det 

kommende skoleår arbejde 

sammen med Skolestyrken og 

i dette arbejde skal der 

arbejdes med trivsel og 



 

dermed med et nyt princip. 

5.  Orientering/Beslutning: 

Årsberetningen, hvornår udgives den og i 

hvilket format? 

 18.35 – 18.45 Formanden skriver en 

årsberetning og den bliver 

udgivet i papirformat og bliver 

sendt ud og lagt på 

hjemmesiden. Den bliver lavet 

inden vi går på sommerferie. 

6.  Beslutning: 

Suppleringsvalg, hvornår skal det foregå, 

Vi mangler to faste og syv suppleanter 

 18.45 – 18.55 Suppleringsvalget bliver 

afholdt efter de enkelte 

årgange har afholdt 

forældremøder i slut august. 

7.  Debat: 

Evaluering af årets bestyrelsesmøder, 

Form, indhold tidspunkt og interval? 

Er der evt. noget der skal foreslås ændret 

til kommende skoleår? 

 18.55 – 19.30 Ca. et møde en gang om 

måneden. 

Debatpunkter er godt. 

Et årshjul med hvilke emner 

der skal berøres. 

Tematikker fra skole og 

forældre kan tages op. 

På første 

skolebestyrelsesmøde skal vi 

beslutte, hvilke emner vi vil 

debattere. 

Den nye skolebestyrelse 

beslutter tidspunkt, længde 

og interval på møderne. 

8.  Orientering: 

Budget 

 19.30 – 19.35 Ingen ændringer i forhold til 

sidste gang. 

9.  Orientering 

”Hvad sker der på skolen?” 

 19.35 – 19.40 Kommende 0. årgang:  

D. 7. juni havde vi besøg af 
alle de nye børn og 
naturvejledere fra Natur 
Bornholm i forbindelse 
med overgangsprojektet. 
Det var en rigtig god dag. I 



 

går d. 15. juni havde vi info 
møde for forældrene; Dette 
gik også super godt.  
 
0. årgang:  
Er ved at afslutte skoleåret 
– vemodigt som altid.  
Børnene var vilde med det 
danse og billedkunst 
projekt vi havde med 
gæstelærer.  

 
1.årgang:  
Har arbejdet med 
fagtekster om frøer og med 
Bennys badekar i 
forbindelse med at de har 
haft hentet haletudser i 
søen. Disse og frøerne skal 
snart tilbage til søen og 
ellers bliver der arbejdet 
med det sidste dansk og 
matematik.  
 

2.årgang:  
Har haft nogle gode 
skolehjem samtaler.  
Den sidste tid bruges på at 

afslutte de forløb, de er i 

gang med, I næste uge har 

de 2.  årgangs årlige 

motionsdag. En dag fyldt 

med aktiviteter, 

konkurrencer i hold, 

præmier og godt humør  

3. årgang:  

På 3. årgang arbejder de i 

øjeblikket med 

makkerlæsning i dansk og i 



 

matematik dividerer de. 

I N/T har de haft 

kæledyrsdag, hvor eleverne 

kunne tage deres kæledyr 

med i skole eller lave en 

video hjemmefra. 

Efterfølgende har de lavet 

en præsentation i Keynote 

på IPad’en. Dette er blevet 

fremlagt i klasserne. 

I HDS arbejdes der på at 

lave et kryds og bolle spil 

færdigt. Der er både blevet 

arbejdet i sløjd og på 

symaskiner. 

Begge klasser har været på 

cykeltur til Hasle og i næste 

uge cykler vi igen en tur. 

Næste uge byder også på 

en tur i skolekøkkenet samt 

stormesteropgaver. 

5. årgang:  
Er i gang med at afslutte 
deres atletikmærker.  
 
7. årgang: 
Har genoptaget deres gå 
tur rundt om Bornholm. 
 
8. årgang:  
Er klassevis på hyttetur i 

disse dage.  
I næste uge står de for at 
pynte op og hjælpe til ved 
9. klassernes dimission. 
 
 



 

9.årgang:  
På 9. årgang er 

eksamenerne i gang og de 

afslutter deres eksamener i 

morgen. Fredag bliver en 

anderledes dag, hvor vi 

rydder op i klasserne, laver 

de sidste forberedelser til 

sidste skoledag og 

efterfølgende skal vi ud og 

bowle og spise sammen.  

Herefter har eleverne 

sidste skoledag mandag og 

dimission tirsdag, som også 

er spækket med hygge. 

10.  Meddelelser/orientering (B) 

Formand 

 

 

 

 

Ledelse  

 

 

 

 

 

 

 

 19.40 – 19.50  

Maria, Astrid og Thomas 

sidste skolebestyrelsesmøde – 

tak for jeres store indsats. 

Formanden siger tak for et 

godt samarbejde til alle. 

 

Forældremøde med 

kommende0. årgang – gik 

godt. Den nye forældregruppe 

virker rigtige engageret. 

Stillingsopslag til en 

børnehaveklasseleder er ude 

nu. 

Vi har ansat en ny pædagog – 

Stephanie til Frito. 

Vi har ansat en koordinator til 

Frito – navn kan først 



 

 

 

Medarbejdere 

 

 

 

Andre 

offentliggøres senere. 

 

Glæder sig over, at man igen 

kan se sine kollegaer. Det har 

været et hårdt år for det 

sociale og det mentale liv for 

personalet.  

 

Der er lavet en ansøgning til 

klub – fremlagt som 

orientering. Forventes at blive 

sendt snarest muligt. 

11.  Til pressen   Intet 

12.  Eventuelt   Intet 

13.  Punkter til næste møde   Konstituering 

Mødeplan 

Overvejelser af indhold af 

møderne 

Status på arbejdsgrupper 

14.  Godkendelse af referat, der godkendes 

efter hvert punkt. 

Ved mødets afslutning underskrives , 

underskriftsblad. 

   

 

Starter vi på fra august. 

15.  Lukket punkt   Intet 

 


